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Proponowany i przyjęty porządek obrad   

1. Otwarcie IV posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

2. Wskazanie protokolanta posiedzenia. 

3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

6. Komunikaty Przewodniczącego PSRP. 

7. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej i biur PSRP. 

8. Sprawozdanie z działalności Pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą. 

9. Informacje od Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

10. Informacje od Przedstawicieli PSRP w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

11. Informacje od Przedstawiciela PSRP w Radzie NAWA. 

12. Informacje od Rzecznika Praw Studenta. 

13. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP. 

14. Sprawy bieżące. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Realizacja porządku obrad 

Ad. 1. Otwarcie IV posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

Kewin Lewicki otworzył posiedzenie Rady Studentów. Powitał wszystkich obecnych, którzy 

połączyli się zdalnie przez połączenie internetowe. 

 

Ad. 2. Wskazanie protokolanta posiedzenia. 

Kewin Lewicki przedstawił Mateusza Ostrowskiego jako osobę, którą chce wskazać na 

protokolanta obrad IV posiedzenia Rady Studentów PSRP i jednocześnie zapytał Radę 

Studentów czy są jakieś uwagi co tego wyboru. Wobec braku uwag, Kewin Lewicki wskazał 

na protokolanta III posiedzenia Rady Studentów PSRP Mateusza Ostrowskiego. 

 

Ad. 3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności. 

Kewin Lewicki na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

dziewięciu członków Rady Studentów, wobec czego stwierdził kworum. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad. 

Kewin Lewicki poinformował, że proponowany porządek obrad został przekazany drogą 

mailową przed posiedzeniem członkom Rady Studentów i poprosił o zgłaszanie uwag do 

propozycji porządku obrad.  

Osoby obecne na posiedzeniu nie wniosły uwag.  

Wobec powyższego Kewin Lewicki poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów  

w przedmiocie przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

Głosowanie #1 (jawne) – przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13 

Liczba członków obecnych: 9 

Liczba głosów „ZA”: 9 

Liczba głosów „PRZECIW”: 0 

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0 



 

W związku z wynikami głosowania Kewin Lewicki stwierdził, że Rada Studentów przyjęła 

porządek obrad. 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Rady Studentów PSRP. 

Kewin Lewicki poinformował, że treść podstawowa protokołu została udostępniona 

zebranym za pomocą platformy Microsoft przed posiedzeniem, jednak do tego pliku brakuje 

stosownych załączników. Dodał, że załączniki zostaną uzupełnione po bieżącym posiedzeniu 

oraz zaproponował, żeby kompletny protokół zawierający brakujące sprawozdania został 

przyjęty na następnym posiedzeni. Kewin Lewicki zapytał czy zebrani mają uwagi do 

podstawowej treści protokołu lub do przedstawionej propozycji. 

Osoby obecne na posiedzeniu nie wniosły uwag.  

 

Ad. 6. Komunikaty Przewodniczącego PSRP. 

Kewin Lewicki wymienił następujące najważniejsze informacje oraz działania podjęte przez 

niego od ostatniego posiedzenia Rady Studentów: 

● Działania wokół Krajowej Konferencji – w tym temacie wspomniał  

m. in. o opiniach oraz komentarzach po zakończeniu tego wydarzenia, złożył 

podziękowania wszystkim zaangażowanym w ten projekt, m. in. Jakubowi 

Stefaniakowi wraz z całym zespołem, któremu przewodził, pozostałym członkom Rady 

Wykonawczej, szkoleniowcom i innym oraz przekazał podziękowania od Fundacji JiM.   

● Działania dot. ekspertów studenckich Polskiej Komisji Akredytacyjnej (PKA) – w tym 

temacie wspomniał o nadchodzącej kampanii w social mediach PSRP dot. rekrutacji 

nowych ekspertów oraz poprosił zebranych przedstawicieli komisji branżowych, aby 

przy okazji rozmów z obecnymi ekspertami z ich środowisk zachęcić do utrzymywania 

jak najwyższego poziomu profesjonalizmu przy okazji ich działalności. 

● Plan obecności przedstawicieli PSRP na nadchodzących wydarzeniach środowiska 

akademickiego – w tym temacie wspomniał o zbliżających się posiedzeniach sześciu 

komisji branżowych i innych wydarzeniach, które mają miejsce w najbliższych dniach 



 

po posiedzeniu. Zaznaczył, że z racji dużej liczby wydarzeń w jednym czasie, w ramach 

Rady Wykonawczej podzielono się obowiązkami, aby na każdym wydarzeniu pojawił 

się przedstawiciel bądź przedstawicielka PSRP. Dodał także, że życzy władzom 

wszystkich komisji branżowych owocnych obrad.  

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej i biur PSRP. 

Kewin Lewicki poprosił członków Rady Wykonawczej i pracowników biur PSRP  

o przedstawienie informacji o podjętych działaniach od ostatniego posiedzenia Rady 

Studentów i innych ważnych informacjach do przekazania na forum Rady Studentów. 

Jakub Stefaniak przedstawił następujące informacje: 

• Działania wokół Krajowej Konferencji – w tym temacie wspomniał o pierwszych 

obserwacjach co się udało, a co będzie wymagało poprawy w przyszłości oraz o 

zbliżającej się wysyłce ankiety ewaluacyjnej do uczestników, która dostarczy więcej 

informacji w tym zakresie. 

• Działania wokół Strefy Komfortu – w tym temacie wspomniał o ustaleniu priorytetów 

oraz o podziale obowiązków w ramach nowej edycji projektu, opowiedział o 

przeszkoleniu osób, które będą odpowiedzialne za przeprowadzanie szkoleń. Dodał 

także informacje o planowanym przeprowadzeniu badań dot. stanu zdrowia 

psychicznego studentów na polskich uczelniach. 

• Działania wokół Akademii PSRP – w tym temacie wspomniał o planowanych 

działaniach mających na celu opracowanie nowszej formuły tego wydarzenia, która 

pozwoli jeszcze bardziej uwolnić potencjał tego projektu.  

• Działania wokół Konferencji Ekspertów Praw Studenta – w tym temacie wspomniał o 

współpracy z Waldemarem Wojną w celu opracowania jeszcze atrakcyjniejszej formy 

szkoleń dla uczestników tego wydarzenia. 

• Działania wokół Gali ProJuvenes oraz Konwentu Przewodniczących połączonego ze 

zjazdem delegatów– w tym temacie zapowiedział, że pierwsze szczegóły do poruszenia 

w szerszym gronie będą gotowe w okolicach czerwca.  



 

Julia Bednarska przedstawiła następujące informacje: 

• Wsparcie Forum Uczelni Artystycznych (FUA) w zakresie złożenia wniosku w ramach 

projektu programu rozwoju przemysłów kreatywnych – w tym temacie wspomniała o 

pracy wykonanej wraz z przedstawicielami FUA, mającej na celu przekucie szkicu 

dokumentu we wniosek.   

• Wsparcie dot. opiniowania aktów prawnych – w tym temacie wspomniała o udziale w 

opracowaniu opinii dotyczącej projektów ustawy o żegludze czy rozporządzenia 

Ministerstwa Edukacji i Nauki (Ministerstwo) dot. zmian nazw uczelni. 

• Stan prac nad ofertą szkoleniową dostępną na stronie internetowej PSRP – w tym 

temacie wspomniała, że pozostało dokończenie działań nad wizualizacją strony, aby 

można było ofertę szeroko promować i aby była dostępna publicznie.  

• Prowadzenie szkoleń i paneli oraz wsparcie operacyjne w ramach Krajowej Konferencji 

. 

• Kontakt z samorządami studenckimi, które zgłosiły prośby o przeprowadzenie szkoleń 

oraz spotkań przy okazji ich wydarzeń. 

• Oczekiwanie na odpowiedzi w sprawie wniosków zgłoszonych przez PSRP.  

Ewa Staruch przedstawiła następujące informacje: 

• Wsparcie działań dot. projektu Strefa Komfortu. 

• Wsparcie operacyjne, prowadzenie szkoleń oraz work space’u w ramach Krajowej 

Konferencji. 

• Reprezentowanie PSRP podczas ostatniego zjazdu Komisji Uczelni Wychowania 

Fizycznego (KUWF) oraz nachodzącego zjazdu Forum Uniwersytetów Polskich (FUniP). 

Urszula Lis przedstawiła następujące informacje: 

• Prace nad korektą tłumaczeń na stronie PSRP. 

• Prace na nad tłumaczeniem ankiet otrzymanych od European Students’ Union (ESU). 

• Podjęcie działań mających na celu zwiększenie automatyzacji niektórych procesów w 

ramach struktur PSRP. 



 

• Reprezentowanie PSRP w ramach spotkania grupy V4+ dot. wyborów na najbliższym 

zjeździe ESU. 

• Wsparcie operacyjne w ramach Krajowej Konferencji , w tym działanie jako członkini 

zespołu zaufania. 

Paweł Zdybel przedstawił następujące informacje: 

• Utrzymywanie kontaktów i wypełnianie świadczeń oraz zobowiązań dla partnerów, w 

szczególności przy okazji Krajowej Konferencji .   

• Przeprowadzenie szkoleń i paneli dyskusyjnych w ramach Krajowej Konferencji . 

• Przygotowanie planu działań i pracy, we współpracy z Jakubem Stefaniakiem, w 

zakresie nachodzących wydarzeń PSRP w celu pozyskiwania sponsorów.  

Przed przystąpieniem do sprawozdań osób wchodzących w skład biur PSRP Kewin Lewicki 

poinformował o zmianie na stanowisku dyrektora biura prasowego, którą została 

dotychczasowa zastępczyni dyrektora biura prasowego Aleksandra Araszkewicz.   

Marcin Pioch przedstawił następujące informacje: 

• Stan wypłaconych delegacji w ostatnim czasie. 

• Kontakt z nową hurtownią odpowiedzialną za zaopatrzenie biura PSRP.  

• Opracowanie stałej umowy z Pocztą Polską.    

• Wsparcie działań logistycznych w bieżących kwestiach, a także w ramach Krajowej 

Konferencji. 

Tomasz Maurek przedstawił następujące informacje: 

• Wsparcie działań komisji branżowych, w szczególności Komisji Uczelni Mundurowych 

(KUM) w zakresie realizowanego przez nich turnieju.  

• Przeprowadzenie szkoleń podczas Krajowej Konferencji i dla innych samorządów 

studenckich, które zgłosiły taką potrzebę.  

• Stan realizacji umów za Konferencję Krajową.  

Aleksandra Araszkiewicz przedstawiła następujące informacje: 

• Praca nad relacjonowaniem przebiegu Krajowej Konferencji. 

• Praca nad identyfikacjami wizualnymi pod nowe projekty PSRP. 



 

• Praca nad kampaniami informacyjnymi dot. PKA oraz Narodowej Agencji Wymiany 

Akademickiej (NAWA). 

• Bieżące działania w celu rozwijania kanałów social mediowych PSRP. 

• Pracę nad projektami rozszerzającymi działalność biura prasowego, w tym telewizji 

internetowej.  

Kewin Lewicki poinformował zebranych, że Michał Gerus jest nieobecny ze względu na 

obowiązki w ramach PKA.  

Jakub Stefaniak poinformował zebranych, że Małgorzata Poszwa jest nieobecna na bieżącym 

posiedzeniu ze względu na zobowiązania zawodowe, jednak prześle swoje sprawozdanie 

drogą mailową jeszcze w dniu dzisiejszym.    

Waldemar Wojna z uwagi na problemy z łączem internetowym nie był obecny podczas całego 

posiedzenia, jednak swoje sprawozdanie również zobowiązał się przekazać drogą mailową, w 

tym samym dniu, zaraz po zakończeniu posiedzenia.  

Patryk Korolko zapytał o stan wykonania zadań i obowiązków, którymi zajmuje się Mateusz 

Salamon. Dodał, że obecnie jest kolejny raz, kiedy nie jest on obecny podczas posiedzenia 

Rady Studentów jak i nie był obecny podczas Krajowej Konferencji.    

Kewin Lewicki odpowiedział, że Mateusz Salamon przygotował ankiety ewaluacyjne, o 

których wspominał wcześniej Jakub Stefaniak dot. Krajowej Konferencji. Dodał, że ostatnio 

Mateusz Salamon miał pewne problemy zdrowotne i w najbliższym czasie będzie on z 

kontaktował się z Mateuszem Salamonem w celu wyjaśnienia realizacji innych obowiązków.  

Patryk Korolko podziękował za wyjaśnienia i dodał, że czeka na rozwój sytuacji w tym 

zakresie.  

 

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą. 

Alina Palamarchuk przedstawiła następujące informacje: 

• Uczestnictwo w szkoleniach dot. legalizacji pobytu studentów z Ukrainy w Polsce. 

• Złożenie wspólnego wniosku wraz z ukraińską asocjacją studentów oraz oczekiwanie 

na jego rozpatrzenie.  



 

• Wsparcie studentów z Ukrainy na bazie bieżących zgłoszeń. 

• Wsparcie działań operacyjnych w ramach Krajowej Konferencji. 

W ramach tego punktu Kewin Lewicki dodał, że w ramach obecnego posiedzenia nie ma 

jeszcze sprawozdania drugiej pełnomocniczki PSRP – Marii Skrzypczynskiej-Zagajawskiej z 

uwagi na brak uzgodnień dotyczących szczegółowego sposobu działania pełnomocniczki, co 

spowodowane było licznymi obowiązkami, w tym wynikającymi z organizacji Krajowej 

Konferencji.  

Ad. 9. Informacje od Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej. 

Mateusz Kopaczyński przedstawił następujące informacje: 

• Działania w zakresie przeprowadzenia rekrutacji nowych ekspertów PKA. 

• Kontakt z ekspertami ds. studenckich w zakresie wykonywania przez nich bieżącej 

pracy. 

• Aktualne zmiany we władzach PKA. 

Kewin Lewicki uzupełnił wypowiedź Mateusza Kopaczyńskiego o informacje z ostatniego 

posiedzenia Prezydium PKA. 

 

Ad. 10. Informacje od Przedstawicieli PSRP w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa 

Wyższego.  

Katarzyna Jedlińska przedstawiła następujące informacje: 

• O podjętych uchwałach przez Radę Główną Nauki i Szkolnictwa Wyższego (Rada 

Główna). 

• O opiniach Prezydium Rady Głównej względem projektów ustaw. 

• O dyskusjach, które miały miejsce podczas Prezydium Rady Głównej. 

 

Ad. 11. Informacje od Przedstawiciela PSRP w Radzie NAWA. 

Michał Siwek przedstawił następujące informacje: 

• O nachodzącym kwietniowym posiedzeniu Rady NAWA. 



 

• Działaniach, wraz Aleksandrą Araszkiewicz, w ramach kampanii informacyjnej 

poświęconej NAWA. 

• Wsparcie działań operacyjnych w ramach Krajowej Konferencji. 

 

Ad. 12. Informacje od Rzecznika Praw Studenta.  

Kewin Lewicki w imieniu nieobecnego Mateusza Kulińskiego poinformował, iż od ostatniego 

posiedzenia do Rzecznika Praw Studenta wpłynęło trzydzieści zgłoszeń. Dwadzieścia spraw 

zostało zamkniętych i załatwionych. Pozostałe dziesięć jest w toku lub odpowiedzi na nie są 

na ukończeniu.   

 

Ad. 13. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP. 

Kewin Lewicki poprosił przedstawicieli komisji branżowych o przedstawienie informacji dot. 

ich działalności. 

Julia Bednarska (Forum Uczelni Niepublicznych – FUN) przedstawiła informacje dot. działań 

nad organizacją jubileuszowego XV zjazdu FUN, mającego miejsce 27-30 kwietnia br. w 

Bydgoszczy, w tym nad panelem dyskusyjnym, w którym udział wezmą konsulowie z Ukrainy, 

Serii, Litwy i Peru oraz nad Galą Nagród Środowiska Akademickiego Studentów Uczelni 

Niepublicznych.  

Agata Andrzejczyk (Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego – KWSM) przedstawiła 

następujące informacje: 

• O nadchodzącym jubileuszowym XC zjeździe KWSM, mającym miejsce w dniach22-23 

kwietnia br. w Katowicach. 

• O konferencji dot. edukacji medycznej organizowanej przez Konferencje Rektorów 

Akademickich Uczelni Medycznych (KRAUM).  

Maria Skrzypczyńska-Zagajewska (Forum Uczelnia Artystycznych – FUA) przedstawiła 

następujące informacje: 



 

• O realizacji złożonego projektu, o którym wcześniej była mowa.  Maria Skrzypczyńska-

Zagajewska w imieniu FUA podziękowała wszystkim przedstawicielom PSRP, który 

pomogli w realizacji tego zadania.  

• O nadchodzącym LVIII zjeździe FUA w dniach 19-21 maja br. 

Bartosz Wiszniowski (Forum Uczelni Technicznych – FUT) przedstawił następujące 

informacje: 

• O realizacji projektów FUT ,w tym: „Lider Zespołu 2023”, „Rozwiń Swój Samorząd” oraz 

dotyczącego zdrowia psychicznego.  

• Spotkania i rozmowy dot. tematu praktyk na wydziałach architektury. 

• Realizacji konferencji poświęconej opiniowaniu programu studiów i spraw socjalnych.  

• Przebiegu II zjazdu FUT w Koszalinie.   

Tomasz Maurek (Forum Uczelni Ekonomicznych – FUE) przedstawił następujące informacje: 

• O wynikach projektu Mosty Ekonomiczne. 

• O nadchodzącym zjeździe FUE.  

Tomasz Janocha (Forum Uniwersytetów Polskich – FUniP) przedstawił następujące 

informacje: 

• O zaczynającym się właśnie zjeździe FUniP w Krakowie. 

• Nawiązanie współpracy z nowym podmiotem w zakresie dostarczenia gadżetów.  

Fabian Miszewski (Forum Uczelni Przyrodniczych – FUP) przedstawił następujące 

informacje: 

• O działaniach nad organizacją zjazdu zdalnego FUP. 

• O delegacji przedstawicieli FUP na renomowany kongres poświęcony jakości mięsa.  

• Realizacja szerokiej akcji ankietyzacji wśród studentów FUP dot. kwestii praktyk 

studenckich, w szczególności praktykodawców.  

Bartosz Kalka (Komisja Uczelni Wychowania Fizycznego – KUWF) przedstawił informacje 

dot. przebiegu XXXIII zjazdu KUWF, w tym zaznaczył ważną dyskusję nad projektem wymiany 

akademickiej. Dodatkowo podziękował przedstawicielom PSRP za obecność podczas tego 

zjazdu.  



 

Kacper Waszyk (Komisja Uczelni Mundurowych – KUM) przedstawił następujące informacje: 

• O zaczynającym się właśnie XLVIII zjeździe KUM w Warszawie. 

• Działania dot. realizacji turniejów: e-sportowego oraz sportowego, w tym pozyskanie 

sponsorów na te wydarzenia. 

Stanisław Patynowski (Forum Akademii Nauk Stosowanych FANS) przedstawił informacje 

dot. działań mających na celu organizację zjazdu zdalnego FANS, w tym głównie wyłonienie 

organizatora kolejnego zjazdu stacjonarnego. 

 

Ad. 14. Sprawy bieżące. 

Kewin Lewicki poprosił zebranych o zgłaszanie tematów do poruszenia w ramach spraw 

bieżących. 

Osoby obecne na posiedzeniu nie zgłosiły spraw do poruszenia w ramach tego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski. 

Kewin Lewicki poprosił zebranych o zgłaszanie wolnych wniosków. 

Osoby obecne na posiedzeniu nie zgłosiły wolnych wniosków. 

 

Ad. 16. Zamknięcie posiedzenia. 

Kewin Lewicki podziękował wszystkim osobom za obecność i zamknął obrady IV posiedzenia 

Rady Studentów. 

 

Lista załączników: 

1. Lista obecnych członków organów statutowych, 

2. Lista obecnych pozostałych osób na posiedzeniu, 

3. Sprawozdanie z działalności PSRP od 25.03.2023 r. do 20.04.2023 r., 

4. Podsumowanie działalności Komisji Branżowych PSRP. 



 
 

 
 

 

 

Załącznik nr 3 do protokołu z IV posiedzenia Rady Studentów PSRP 
 

Podsumowanie działalności 

Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej 

od 26 marca 2023 r. do 20 kwietnia 2023 r. 

Niniejsze podsumowanie sporządzone zostało w następujący sposób: 

Rada Wykonawcza 

1.  Przewodniczący: Kewin Lewicki 

2.  Wiceprzewodniczący: 

1)     Julia Bednarska 

2)     Jakub Stefaniak 

3.  Członkowie Rady Wykonawczej: 

1)     Ewa Staruch 

2)     Małgorzata Poszwa 

3)     Urszula Lis 

4)     Paweł Zdybel 

5)     Mateusz Salamon 

6)     Waldemar Wojna 

1. Przewodniczący: Kewin Lewicki 

W zakres podjętych działań do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzą: 

● Koordynacja prac Parlamentu Studentów RP; 

● Udział w procesie pozyskiwania partnerów do XXVIII Krajowej Konferencji PSRP; 

● Udział w posiedzeniach Prezydium Polskiej Komisji Akredytacyjnej; 

● Udział w spotkaniach z przedstawicielami Ministerstwa Edukacji i Nauki, dotyczących 

organizacji zadań zleconych, takich jak “Strefa Komfortu”; 



 
 

 
 

 

 

● Wsparcie w organizacji XXVIII Krajowej Konferencji PSRP; 

● Spotkanie z Prezydentem RP – Andrzejem Dudą, na temat nowelizacji Ustawy Prawo o 

Szkolnictwie Wyższym i Nauce; 

● Udział w Narodowej Radzie ds. Młodzieży, w ramach Narodowej Rady Rozwoju, na temat 

rozwoju ustawicznego polskich studentów; 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej; 

● Udział w IV posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

 

2. Wiceprzewodniczący: 

1) Julia Bednarska 

W zakres podjętych działań do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzą: 

● Wsparcie administracyjne, przygotowanie i przegląd oferty projektu Forum Uczelni 

Artystycznych w ramach otwartego konkursu ofert na realizację w roku 2023 zadania 

publicznego pn. „Rozwój Sektorów Kreatywnych” Centrum Rozwoju Przemysłów 

Kreatywnych. 

● Przeprowadzenie szkolenia “Ustawowe obowiązki organu samorządu studenckiego” dla 

samorządu studentów Uniwersytetu WSB Merito w Chorzowie. 

● Przygotowanie sprawozdania Rady Wykonawczej. 

● Bieżące korekty i przygotowywanie treści publikowanych przez PSRP. 

● Opiniowanie projektu ustawy o zmianie ustawy o żegludze śródlądowej oraz ustawy o czasie 

pracy na statkach żeglugi śródlądowej. 

● Tworzenie scenariusza panelu dyskusyjnego “Przyszłość szkolnictwa wyższego w Polsce”. 

● Tworzenie scenariusza panelu dyskusyjnego “Dwie strony medalu – perspektywa rektorów i 

perspektywa samorządowców”. 

● Przeprowadzenie paneli dyskusyjnych podczas Krajowej Konferencji PSRP. 

● Przeprowadzenie szkolenia podczas Krajowej Konferencji PSRP. 



 
 

 
 

 

 

● Przeprowadzenie workspace podczas Krajowej Konferencji PSRP. 

● Przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej. 

● Bieżąca obsługa zapotrzebowania na szkolenia dla organów samorządów studenckich. 

● Zlecenie sporządzenia ankiet ewaluacyjnych po szkoleniach przeprowadzonych przez 

członków Rady Wykonawczej. 

● Inne działania bieżące, w tym wsparcie Przewodniczącego, Rady Wykonawczej 

i pracowników biura. 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej. 

● Udział w IV posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

 

2) Jakub Stefaniak 

W zakres podjętych działań do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzą: 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej. 

● Udział w IV posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

● Wsparcie administracyjne, przygotowanie i przegląd oferty projektu Forum Uczelni 

Artystycznych w ramach otwartego konkursu ofert na realizację w roku 2023 zadania 

publicznego pn. „Rozwój Sektorów Kreatywnych” Centrum Rozwoju Przemysłów 

Kreatywnych. 

● Spotkania komisji ds. projektów. 

● Działania podejmowane w ramach projektu „Stefa komfortu”. 

● Tworzenie treści do III newslettera PSRP. 

● Przeprowadzenie szkoleń podczas Krajowej Konferencji PSRP. 

● Przeprowadzenie workspace podczas Krajowej Konferencji PSRP. 

● Pomoc i reagowanie na zgłoszone przez uczestników problemy podczas Krajowej Konferencji 

PSRP. 



 
 

 
 

 

 

● Współtworzenie oświadczeń dla uczestników Krajowej Konferencji. 

● Przegląd przygotowanych wniosków w ramach otwartego konkursu ofert na realizację 

w roku 2023 zadania publicznego pn. „Organizowanie i animowanie działań na rzecz 

środowiska akademickiego”. 

● Opiniowanie projektu ustawy o aplikacji mObywatel (druk nr 3050). 

● Reprezentowanie Parlamentu Studentów RP na Zjeździe Komisji Wyższego Szkolnictwa 

Medycznego. 

● Przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 

Polskiej. 

 

1.  Członkowie Rady Wykonawczej: 

1) Ewa Staruch 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy ze środowiskiem samorządowym do IV 

posiedzenia Rady Studentów wchodzą: 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej. 

● Udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

● Udział w II Audycie działalności PSRP. 

● Działania podejmowane w ramach projektu „Stefa komfortu”. 

● Przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 

Polskiej. 

● Bieżący kontakt z Przewodniczącymi Komisji Branżowych. 

● Współorganizacja III Rady Studentów. 

● Reprezentowanie Parlamentu Studentów RP na Zjeździe Komisji Wyższego Szkolnictwa 

Medycznego. 

● Tworzenie treści do II newslettera PSRP. 

● Założenie drużyny Parlamentu Studentów RP w aplikacji Wings for life.  



 
 

 
 

 

 

2) Małgorzata Poszwa 

W zakres podjętych działań w obszarze prawno-socjalnym do IV posiedzenia Rady Studentów 

wchodzą: 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej. 

● Udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

● Przegląd przygotowanych wniosków w ramach otwartego konkursu ofert na realizację 

w roku 2023 zadania publicznego pn. „Organizowanie i animowanie działań na rzecz 

środowiska akademickiego”. 

● Udział w II Audycie działalności PSRP. 

● Bieżące korekty i przygotowywanie treści publikowanych przez PSRP. 

● Działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. prawno-socjalnych PSRP. 

● Działania podejmowane w ramach projektu „Stefa komfortu”. 

● Przygotowanie pisma do Ministerstwa Obrony Narodowej na rzecz Komisji Uczelni 

Mundurowych. 

● Opiniowanie projektu ustawy o aplikacji mObywatel (druk nr 3050). 

● Opiniowanie regulaminu studiów Akademii Marynarki Wojennej im. Bohaterów 

Westerplatte w Gdyni. 

● Założenie drużyny Parlamentu Studentów RP w aplikacji Wings for life.  

● Przygotowywanie XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 

Polskiej. 

● Rozpoczęcie prac nad tłumaczeniem i uzupełnieniem ankiety dla celów European Students' 
Union. 

● Przeprowadzenie rekrutacji do komisji ds. nowelizacji statutu Parlamentu Studentów 

Rzeczypospolitej Polskiej. 

● Przygotowanie treści do II newslettera Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej. 

● Przygotowanie zarządzeń Przewodniczącego oraz uchwał Rady Wykonawczej. 



 
 

 
 

 

 

3) Urszula Lis 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy zagranicznej do IV posiedzenia Rady Studentów 

wchodzą: 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej. 

● Udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

● Udział w II Audycie działalności PSRP. 

● Działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. współpracy zagranicznej PSRP. 

● Przeprowadzenie szkolenia „Umiędzynarodowienie uczelni i pomoc studentom 

zagranicznym” dla samorządu studentów Politechniki Warszawskiej w dniach 10-12 marca 

2023 r. 

● Udział w spotkaniu z European Association for Quality Assurance in Higher Education. 

● Rozpoczęcie prac nad tłumaczeniem i uzupełnieniem ankiety dla celów European Students' 

Union. 

● Spotkanie z Ternopilską Ligą Studencką. 

● Korekta tłumaczeń treści publikowanych przez PSRP. 

● Bieżący kontakt z UAS. 

● Bieżący kontakt z USL. 

● Odpowiadanie na zgłaszane problemy studentów zagranicznych kierowane do PSRP. 

 

4) Paweł Zdybel 

W zakres podjętych działań w obszarze współpracy zewnętrznej do IV posiedzenia Rady Studentów 

wchodzą: 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej. 

● Udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

● Udział w II Audycie działalności PSRP. 



 
 

 
 

 

 

● Działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. współpracy zewnętrznej. 

● Opracowanie oferty sponsorskiej PSRP w zakresie organizacji Krajowej Konferencji PSRP we 

współpracy z Biurem Prasowym. 

● Ustalenie zasad przebiegu kampanii promocyjnej Wings For Life w mediach 

społecznościowych PSRP we współpracy z BP. 

● Bieżący kontakt z potencjalnymi sponsorami w zakresie organizacji Krajowej Konferencji 

PSRP. 

● Koordynowanie pierwszych działań podejmowanych przez Komisję ds. współpracy 

zewnętrznej. 

 

5) Mateusz Salamon 

W zakres podjętych działań w obszarze ewaluacji do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej. 

● Udział w II Audycie działalności PSRP. 

● Przeprowadzenie spotkań komisji ds. ewaluacji. 

● Przygotowywanie ankiet ewaluacyjnych szkoleń XXVIII Krajowej Konferencji Parlamentu 

Studentów Rzeczypospolitej Polskiej. 

● Opracowanie wyników ewaluacji III posiedzenia Rady Studentów. 

 

6) Waldemar Wojna 

W zakres podjętych działań w obszarze dydaktyki i jakości kształcenia do IV posiedzenia Rady 

Studentów wchodzi: 

● Udział w cotygodniowych spotkaniach Rady Wykonawczej. 

● Udział w III posiedzeniu Rady Wykonawczej. 

● Udział w II Audycie działalności PSRP. 

● Działania związane z rekrutacją i spotkaniami komisji ds. dydaktyki i jakości kształcenia. 



 
 

 
 

 

 

● Działania podejmowane w ramach projektu „Stefa komfortu”. 

● Reprezentowanie Parlamentu Studentów RP na zjeździe ESU w Malmo. 

● Udział w spotkaniu z European Association for Quality Assurance in Higher Education. 

● Założenie drużyny Parlamentu Studentów RP w aplikacji Wings for life.  

 



 
 

 
 

 

 

Załącznik nr 4 do protokołu z IV posiedzenia Rady Studentów PSRP 
 

Podsumowanie działalności 
komisji branżowych 

Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej 

Niniejsze podsumowanie sporządzone biorąc pod uwagę następującą kolejność komisji 
branżowych:  

 
1. Forum Akademii Nauk Stosowanych (Stanisław Patynowski). 
2. Forum Uczelni Artystycznych (Adrian Cieszkowski). 
3. Forum Uczelni Ekonomicznych (Paulina Morawska). 
4. Forum Uczelni Niepublicznych (Julia Bednarska). 
5. Forum Uczelni Przyrodniczych (Fabian Miszewski). 
6. Forum Uczelni Technicznych (Bartosz Wiszniowski). 
7. Forum Uniwersytetów Polskich (Tomasz Janocha). 
8. Komisja Uczelni Mundurowych (Kacper Waszyk). 
9. Komisja Uczelni Wychowania Fizycznego (Bartosz Kalka). 
10. Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 

Polskiej (Agata Andrzejczyk). 
 
 

1. Forum Akademii Nauk Stosowanych 
 
W zakres działań podjętych przez FANS do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 
 

 organizacja zdalnego Zjazdu Prezydium FANS; 
 gościnna obecność na Zjeździe FUE. 

Planowane wydarzenia:  

 nadzwyczajny Zjazd Delegatów w formie zdalnej 28.04.2023 r. 
 

2. Forum Uczelni Artystycznych  
 
W zakres działań podjętych przez FUA do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 złożenie wniosku o dofinansowanie projektu Art.Up w Centrum Rozwoju Przemysłów 
Kreatywnych; 

 przygotowania organizacyjne i logistyczne do Zjazdu FUA we Wrocławiu. 
 



 
 

 
 

 

 

Planowane wydarzenia:  

 Zjazd FUA we Wrocławiu 21-23 maja 2023 r. 

 
3. Forum Uczelni Ekonomicznych 

 
W zakres działań podjętych przez FUE do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 poznanie wyników projektu Mosty Ekonomiczne.  

Planowane wydarzenia: 

 Zjazd Forum Uczelni Ekonomicznnych.  
 

4. Forum Uczelni Niepublicznych 
 
W zakres działań podjętych przez FUN do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 organizacja XV Zjazdu Forum Uczelni Niepublicznych; 
 organizacja Gali Środowiska Studenckiego Uczelni Niepublicznych. 

 
Planowane wydarzenia: 

 XV Zjazd Forum Uczelni Niepublicznych wraz z Galą Środowiska Studenckiego Uczelni 
Niepublicznych, Bydgoszcz, 27-30 kwietnia. 

 
5. Forum Uczelni Przyrodniczych 

 
W zakres działań podjętych przez FUP do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 ruszyła ankietyzacja w ramach Bazy Praktykodawców; 
 trwają prace nad stworzeniem tekstu jednolitego Statutu po wprowadzeniu poprawek; 
 trwają prace nad stworzeniem regulaminu przyjmowania w poczet FUP oraz zasad działania 

komisji celowej. 
 

Planowane wydarzenia: 

 zdalny V Zjazd FUP; 
 wzięcie udziału przedstawicieli FUP w konferencji Meating. 

 
 
 
 



 
 

 
 

 

 

6. Forum Uczelni Technicznych 
 
W zakres działań podjętych przez FUT do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

Projekty: 
 Inżynier - Lider Zespołu - projekt w ramach którego FUT organizuje certyfikowane szkolenia 

online dla studentów, z zakresu liderstwa, prowadzone przez S&O partners. W projekcie 
biorą udział 4 uczelnie: Politechnika Białostocka, Szkoła Główna Służby Pożarniczej, 
Politechnika Łódzka i Politechnika Poznańska. 3 uczelnie odbyły już szkolenia. 

 Rozwiń Swój Samorząd - projekt w ramach którego samorządy wymieniają się między sobą 
wiedzą z zakresu 5 obszarów: organizacja projektów, współpraca zewnętrzna, dydaktyka 
i jakość kształcenia, rekrutacje do samorządów i współpraca zewnętrzna, a także zgłaszają 
potrzeby szkoleń. Szkolenia i spotkania open space odbywają się regularnie. 

 Projekt dot. wsparcia psychicznego - ankieta, która ma zostać rozesłana do studentów 
ipracowników uczelni technicznych, mająca pokazać stan zdrowia psychicznego oraz zwrócić 
uwagę na jakość działania punkt pomocy psychologicznej. Ankieta jest gotowa 
i przetłumaczona, w najbliższych dniach na zostać wypuszczona i rozpromowana.  

 POLIgon - obóz szkoleniowy FUT. Obóz odbędzie się w terminie 13-19 sierpnia i trwają pracę 
nad umową z Politechniką Wrocławską i Fundacją Politechniki Krakowskiej. Ustalone są 
ścieżki szkoleniowe oraz dogrywani są szkoleniowcy. 

 
Działania: 

 Sytuacja z praktykami na wydziałach architektury - podjęte działania w celu rozwiązania 
problemu z miejscami na praktyki na wydziałach architektury, gdzie studenci mają problemy 
ze znalezieniem miejsc. Odbyły się spotkania z członkiem Rady Wykonawczej PSRP 
Waldemarem Wojną i trwają pracę nad dogłębną weryfikacją i wypracowaniem stanowiska 
FUT w tej kwestii. 

 Zdzwonka przewodniczących - odbyła się comiesięczna zdzownka przewodniczących 
w ramach FUT, na której omawiane były bieżące działania i plany 

 Konferencja dot. opiniowania programu studiów i spraw socjalnych - odbyła się i uczestnicy 
wyrazili zadowolenie z odbytych szkoleń, które poprowadzili Wojciech Kiełbasiński, Krzysztof 
Pszczółka i Adriana Korzeniowski 

Planowane wydarzenia: 

 odbywa się II Zjazd FUT na Politechnice Koszalińskiej, w ramach którego obywają się obrady 
przewodniczących oraz szkolenia: Organizacja projektów, Liderstwo i Ankietyzacja. 



 
 

 
 

 

 

7. Forum Uniwersytetów Polskich  
 
W zakres działań podjętych przez FUniP do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 proces rejestracji stowarzyszenia FUniP; 
 przygotowanie merytoryczne i organizacyjne I Zjazdu Kolegium FUniP; 
 bieżące prace wynikające z harmonogramu prac. 

 
Planowane wydarzenia: 

 przygotowanie do II zjazdu kolegium FUniP; 
 przygotowanie zjazdu przewodniczących FUniP. 

 
8. Komisja Uczelni Mundurowych 

 
W zakres działań podjętych przez KUM do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 
 XLVIII zjazd KUM w Warszawie; 
 działania dot. realizacji turniejów: e-sportowego oraz sportowego, w tym pozyskanie 

sponsorów na te wydarzenia.  
 
9. Komisja Uczelni Wychowania Fizycznego  

 
W zakres działań podjętych przez KUWF do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 XXXIII zjazd KUWF. 

 

10. Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej 
Polskiej  

 
W zakres działań podjętych przez KWSM do IV posiedzenia Rady Studentów wchodzi: 

 trwają prace nad zmianami Statutu KWSM; 
 trwają przygotowania do jubileuszowego XC Zjazdu w Katowicach; 
 ruszyła rekrutacja do Zespołów Obszarowych w ramach kierunków medycznych; 
 tTrwają przygotowania do Konferencji Nowoczesna Edukacja Medyczna KRAUM-u, gdzie 

przedstawiciele KWSM-u będą panelistami i członkami grupy roboczej.   

Planowane wydarzenia: 

 XC Zjazd KWSM w Katowicach; 



 
 

 
 

 

 

 Konferencja Nowoczesna Edukacja Medyczna KRAUM-u; 
 Med X KUWF Camp (8-11 lipca).  

 


